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W zalaczeniu przekazuje interpelacje do Burmistrza Miasta Marki Janusza
Werczyriskiego,

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,
W zwiazku z Pana planami przekazania do powiatu wolominskiego nastepujacych

ulic:

• ul. Zabkowska - od granicy z gmina Zabki do ul. Fabrycznej,

• ul. Sosnowa - od Alei Marszalka Jozefa Pilsudskiego do skrzyzowania
z ul. Tadeusza Kosciuszki,

• ul. Tadeusza Kosciuszki - od skrzyzowania z ul. Sosnowa do granic z gmina
Warszawa-Bialoleka,

znajdujacych sie na terenie miasta Marki, prosze 0 odpowiedz na nastepujace pytania:
1. Jakie Set zasady przekazywania ulic gminnych do powiatu, tj. przepisy prawa,

kolejne kroki, uzgodnienia, tryb przekazania i tryb przyjecia, prosze
o dolaczenie do odpowiedzi na to pytanie kopii wszelkiej korespondencji

i pism zwiazanych z ta sprawa",
2. Jakie przeslanki kierowaly Panem by zaplanowac takie przedsiewziecie",
3. Jakie koszty ponioslo miasto Marki w ciagu ostatnich 2 lat na wyzej

wymienionych ulicach, tj . jakie byly prowadzone prace, utrzymanie dreg,
. ?itp .. ,

4. Jakie beda zasady nadzoru nad tymi ulicami jesli powiat je przejmie, tj. kto

bedzie odpowiedzialny za utrzymanie, naprawy, remonty, itp., zarowno
nawierzchni, chodnikow, oswietlenia ulicznego jak i instalacji zakrytych,
tj. kanalizacji sanitarnej, odwodnienia, instalacji teletechnicznych?,
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5. Jakie beda zasady odpowiedzialnosci za wady i niezgodnosci zwiazane
z budowa kanalizacji sanitarnej i odwodnien, kto bedzie zglaszal, nadzorowal
naprawy gwarancyjne, jakie beda tego zasady, tryb, itp.

6. Jaka bedzie przyszlosc zainstalowanych w 2011 roku na ul. Zabkowskiej
urzadzen ruchu tzw. "spowalniaczy", czy powiat zapewni na pismie, ze te
urzadzenia pozostana i nie zostana zdemontowane?,

7. Jakie koszty ponioslo miasto Marki na dofinansowanie modernizacji ulicy
Fabrycznej w Markach oraz jakie koszty ponosilo miasto Marki zwiazane
z utrzymaniem tej ulicy przed przekazaniem do powiatu wolominskiego i jakie
koszty ponosi obecnie zwiazane z ta ulica?

Z powazaniem
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Michal Jaroch
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